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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Dr. Orbán Viktor Miniszterelnök Úrhoz :

„Helyesnek tartja, hogy egyes fociklubok több százmilliós támogatást, mások pedig egy fillér t
sem kapnak?

címmel.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

A Szerencsejáték Zrt. nagyon helyesen, lehet őségeihez mérten támogatja a sportot . Sajnos az
látszik, hogy mindezt nem átlátható módon teszi . Miközben egyes sportklubok hiába kérnek, 0
forint támogatásban részesülnek, közben például a Fradi 250 és 100 millió forintot kap . Hiába
fordultam kéréssel az illetékes miniszterhez, a Szerencsejáték Zrt . vezetéséhez, úgy tűnik, nem értik
vagy nem akarják érteni, hogy mi ezzel a gond .

Ezúton kérem, Tisztelt Miniszterelnök Urat, kezdeményezze a Szerencsejáték Zrt .-nél vagy az őt
felügyelő miniszternél, hogy egy átlátható, transzparens, kiszámítható eljárási rendet dolgozzanak
ki, ahol még a gyanúja sem merülhet fel annak, hogy egy fociklub azért kap több százmillió forinto s
támogatást, mert az elnökségében több fideszes országgy űlési képviselő ül .

Kérdezem Miniszterelnök Urat :

- Helyesnek tartja, hogy egyes fociklubok több százmilliós támogatást, mások pedig eg y
fillért sem kapnak ?

- Hajlandó-e transzparens eljárásra utasítani a Szerencsejáték Zrt .-t felügyelő minisztert ?

- Kívánnak-e vizsgálatot indítani a Szerencsjáték Zrt . sokak számára átláthatatlan támogatás i
politikájával kapcsolatosan?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

l"i" ariy Lá i1 :

Budapest, 2013 . április 17 .

-Dr . Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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